
Referart generalforsamling 2023 

  

Dirigenten konstaterer om generalforsamlingen er lovligt indvarslet og beslutningsdygtig 

i.h.t. vedtægterne. Herefter beder dirigenten om forslag til stemmetællere.   

  

Vi valgte ingen stemmetællere, da vi ikke er flere, end vi hurtigt kan overskue en evt. optælling. Vi 

var 15 stemmeberettigede.   

  

Det blev konstateret, at generalforsamlingen er lovligt varslet.   
  

Sekretær/referent: Steen Aamand Olesen   
  

1. formandens beretning om det forløbne år - ved Tommy Kristensen  
  

Formanden fremlagde beretningen med udgangspunkt i en PowerPoint, som vedhæftes dette 

referat. Det var en meget positiv beretning med udgangspunkt i, at alt i store træk kører 

tilfredsstillende, antenneanlæg såvel som internet. Juletræsfesten var igen en stor succes med 86 

glade deltagere, og der er booket lokaler og bestilt musik til næste år.  

  

Medlem foreslog at ændre betaling af juleposer, så vi sikrede at alt blev betalt, da der var 5 poser, 

der ikke blev afhentet.   

Arrangementsudvalget ser det ikke som noget stort problem.  
  

Medlem var utilfreds med, at der tidligere var flere regionale kanaler i pakken, end der i dag. 

Savnede fx TV2s regionalprogram, når de var i sommerhuset i Nordjylland.  Discovery kanalerne 

er også stadig savnet. Stofa som har kanalerne.   

Formanden svarede, at når vi er ude af aftalen med YouSee, kan vi igen forhandle det bedste og det 

billigste, og så må vi se, hvordan verden ser ud.    

  

Beretningen blev godkendt.  

  

3. Aflæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse v. Jan Olsen  
  

Jan gennemgik regnskabet.   

  

Spørgsmål fra medlem: Har vi fastpris på strøm?   

  

Jan svarede: Ja, og der er ikke noget at hente i besparelse ved at ændre. Vi bruger strøm døgnet 

rundt på vores forstærkere. Og vi får reduktion for el-afgiften.   

  

Regnskab blev godkendt.     
  

4. Eventuelle forslag fra medlemmerne: Ingen  
  

5. Behandling af budget og fastsættelse af kontingent for 2023.  

Forslag fra bestyrelsen: 1. forslag;  

Kontingentstigning indføres ved begyndelsen af 2. halvår 2023, pga. stigende programudgifter.  



  

Vi bruger af formuen for at holde kontingentet så lavt som realistisk muligt. Der budgetteres med et 

mindre underskud.   
  

Vi mærker et tydeligt fald i antal pakker og medlemmer går ned i pakkestørrelse. Unge kunder 

køber Internet only. Vi forhandler løbende med YouSee om at have attraktive løsninger for 

foreningens medlemmer.   
  

Forslaget om kontingentstigninger blev godkendt.   
  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: på valg er:  

  

Valg af bestyrelsesmedlemmer: Tommy Kristensen, Steen Aamand Olesen, Kim  

Jensen Alle er villige til genvalg  

Valgt blev Tommy Kristensen, Steen Aamand Olesen og Kim Jensen  

  

Valg af suppleanter: Henning Snedker og Kim Jessen er på valg  

Valgt blev: Kurt Mikkelsen valgt som 2. suppleant. Henning Snedker fortsætter som 1.   

suppleant.  

  

7.Valg af revisorer på valg: Arne Kristensen og Ole Knudsen 

Valgt blev: Arne Kristensen og Ole Knudsen  

  

Som revisor suppleant: Lene Kristoffersen er på valg. 

Valgt blev: Lene Kristoffersen  

  

8. Eventuelt  

Medlem: Hvordan ser det ud med planerne om regnvandsbassiner? Bestyrelsen svarer: Der er 

planer med forsinkelsesbassiner helt fra Fårup sø. Nogle er etableret.   

  

Tommy: Takker sluttede mødet med at takke bestyrelsen og dirigenten får årets arbejde og 

afviklingen af generalforsamlingen.  

  

  

Forslag til regnskab fra bestyrelsen:  

Kontingent stigning for 2. halvår 2023, pga. stigende program udgifter.  
  

        2022    2023 2. halvår  

Drift af anlægget inc. Grundpakken 25 kanaler  990 pr. 1/2 år   1110,00 kr. pr. 1/2 år  

Tillæg for mellempakken/bland selv 10 kanaler  1625 pr. 1/2 år  1740,00 kr. pr. 1/2 år  

Tillæg for fuldpakken/ bland selv 25 kanaler  2315 pr. 1/2 år  2460,00 kr. pr. 1/2 år  

Kun internetforbindelse og medlemskab   

 

180 pr. år    200,00 kr. pr. år  



 


